
 

 

Verksamhetsberättelse Dellenbygdens F.V.O 2023/24 

 

Styrelsens sammansättning: 

 
Jessica Dolk  Ordförande 
Jan Ljunggren Vice Ordförande 
Janet Ekelöf  Kassör 
Magnus Källman Sekreterare 
Kjell Kjällman Ledamot  
Anders Jonsson Ledamot 
Gunnar Eriksson Ledamot 
Peter Södergård Ledamot 
Tomas Berglund Ledamot 
Jörgen Johansson Ledamot 

 

 

Sammankomster 
Under året har tre protokollförda styrelsemöten hållits. En rad möten med interna 
samrådsgrupper har hållits.  

Tillsyn 
Har fungerat bra utan några större incidenter som lett till böter. Tillsynsmän från både 
Ljusdals FVO och Dellenbygdens FVO har förordnande att bedriva tillsyn över båda 
områdena.  

Övrigt 

•  
Under verksamhetsåret har vi strävat efter att genomföra och anpassa behövliga 
förändringar för att underlätta tillgänglighet och information.  

• Fiskeplanen har följts i enlighet med de utsättningsbeslut vi fått beviljade, undantaget 
utplantering av gös i Rångsjön då det på grund av höga vattenstånd inte fanns fisk 
tillgänglig från leverantören. Utplantering kommer istället att ske 2024.    



• I området kring Måndagstjärnen och Bergstjärnen har sedan tidigare 
Måndagsskogarnas naturreservat bildats och av reservatsföreskrifterna för detta 
område framgår det att det ät förbjudet plantera in eller sätta ut växt- eller djurarter i 
reservatet. Det går att söka dispens från reservatsföreskrifterna men för detta utgår en 
prövningsavgift och det är inte säkert att man meddelas en dispens. Med anledningen 
av detta har den fisk som tidigare satts ut i dessa tjärnar i stället planterats ut i andra 
vatten.  

• Under våren arrangerades åter igen gäddfisketävlingen Södra Norrland Pike Open, 
som föreningen sponsrat. Tävlingsplatserna gick åt fort och det märks att gäddfisket 
bara växer och växer. Enbart C&R, något vi gärna ser att fler tar efter.  

• I slutet av maj anordnades trollingtävlingen efter öring på Dellensjöarna (gick tidigare 
av stapeln på hösten). Förutom att all öring återutsätts och vi får bra fångstrapportering 
går överskottet från tävlingen till vårt kläckeri. Totalt var 11 team med och tävlade och 
det fångades nio öringar, det vinnande laget fångade fem stycken med en största fisk 
på 72 cm.  

• På grund av ett läckage i dammen som ligger i anslutning till kläckeriet har 
vattenintaget till kläckeriet inte fungerat och det har legat nere i drift. Under 
sommaren 2023 reparerades dammen och med relativt enkla medel kan vattenintaget 
återställas.  

• I våras var vi tillsammans med Länsstyrelsen och Hudiksvalls kommun ute i fält och 
tittade på Ålhusdammen i Stömneån som saknar rättslig status. Innan åtgärd kan göras 
måste den lagligförklaras av Mark- och Miljödomstolen. Ett alternativ till dagens 
reglering skulle kunna vara att en sjötröskel anläggs med en lägsta- och en högstanivå 
för självreglering. Kommunen utreder möjligheterna och berörda fastighets/ 
markägare kommer att kontaktas för samråd.  

• En LOVA- ansökan har skickats in tillsammans med Sportfiskarna med syftet att 
säkerhetsställa driften av kläckeriet i Delsbo och föda upp gulesäcksyngel av 
Dellenöring, samt se över rådande förvaltning, utbilda och skapa en ideell arbetsgrupp 
som kan fortsätta arbetet med eventuella utsättningar och den framtida förvaltningen 
av Dellenöringen. Inom projektet kommer en utredning göras gällande möjligheter att 
eventuellt omförhandla nuvarande juridiska vattendomar för den kompensationsfisk 
som årligen sätts ut avseende Tvärforsens kraftverk och i stället för 
kompensationsutsättningar bidra till habitatåterställningar och åtgärda 
vandringsproblematik i viktiga biflöden, för att skapa bättre konnektivitet i 
vattensystemet och på så sätt gynna den vilda fisken. 

• Kommunen har fortsatt arbetat med biotopåterställningar i Svågan. Ett viktigt projekt 
som vi medfinansierar.   

• Populära fiskeskolan som anordnas tillsammans med Jaktia Delsbo hölls under 
sommaren med mycket glada barn.  

• Inför Delsbostintans dag var FVO:t med och finansierade regnbåge som sattes i 
dammen vid Staffansgården och Jaktia Delsbo stod för värdskap och utrustning till 
alla fiskesugna barn. Det fiskades flitigt även efter arrangemanget och styrelsen har 
fastslagit att denna möjlighet till gratis, lättillgängligt fiske för barn fortsatt ska 
erbjudas.   



• På grund av rådande väderomständigheter slopades alla isfiskepremiärer, dock såg vi 
en bra uppslutning på våra P&T sjöar när vi öppnade dom och det kom upp väldigt 
fina fiskar. 

• Under hösten valde vi på grund av inbrottsrisk att ta bort automaten vid Älgetjärn. 

• En orosanmälan har gjorts till Länsstyrelsen gällande Storskarv (mellanskarv) i våra 
vattensystem och vi har belyst vikten av att inlandet bör inkluderas i framtida 
skyddsjaktsbeslut. 

 

 

 

 
 
 


